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Mevrouw, 
Mijnheer, 
  
 
 
De rij paardenkastanjebomen in de Pater de Dekenstraat is de oudste rij bomen op een 
gemeentelijke weg in Etterbeek. Onze technische diensten dragen er dan ook bijzondere zorg 
voor. 
Maar deze boomsoort, die in het begin van de 20e eeuw in grote aantallen in de straten van de 
hoofdstad werd aangeplant, is geleidelijk aan verdwenen, voornamelijk door ziekte en 
aantasting door ongedierte. 
Om zoveel mogelijk van de overgebleven bomen in uw straat te behouden, voeren onze 
diensten al 15 jaar rationele snoeiwerkzaamheden uit om zieke of dode takken te verwijderen. 
Een soortgelijke operatie, gekoppeld aan een inspectie van de toestand van de bomen, is 
momenteel aan de gang in uw straat. 
Het onderhoudsbedrijf dat verantwoordelijk is voor deze inspectie heeft de gemeentelijke 
diensten op de hoogte gebracht van de ernstige staat van aantasting van vier bomen in de lijn 
van de Pater de Dekenstraat. Ze bevinden zich op de nummers 24, 59, 71 en 85. Hun takken 
dreigen af te breken en op de weg te vallen, met alle gevaren van dien voor de openbare 
veiligheid. 
Om veiligheidsredenen en op basis van een expertiserapport waaruit blijkt dat er geen 
hertseloplossing bestaat die deze bomen nieuw leven kan inblazen, heeft burgemeester Vincent 
De Wolf een decreet uitgevaardigd dat het vellen van de vier betrokken kastanjebomen 
goedkeurt. 
Helaas zijn de resterende bomen zo groot dat we de te vellen bomen niet kunnen vervangen. 
Het bladerdek en het wortelsysteem van de behouden bomen zijn namelijk van zodanige aard 
dat de toevoer van licht en water onvoldoende zou zijn om het herstel en de groei van herplante 
jonge bomen op korte, middellange of lange termijn te garanderen. Na verloop van tijd zullen 
de kronen van de behouden bomen geleidelijk de plaats innemen van de gekapte bomen. Na 
verloop van tijd zullen de kronen van de behouden bomen geleidelijk de plaats innemen van 
de gekapte bomen. 
De gemeentelijke diensten zullen de ontwikkeling van de huidige bomenrij nauwlettend blijven 
volgen en de mogelijkheden bestuderen om ze op middellange en lange termijn geleidelijk aan 
te vervangen en opnieuw een bomenrij in uw straat te vormen. 
Wij danken u voor uw begrip. 
Met vriendelijke groeten. 
  
In opdracht,     
  
De gemeentesecretaris,              De burgemeester, 
  
 
Annick PETIT                  Vincent DE WOLF 


